
Kissinger pre taliansky denník Corriere della
Sera: ” RUSKO JE SÚČASŤOU EURÓPSKEHO
SYSTÉMU A MALO BY ZOHRÁVAŤ DÔLEŽITÚ
ÚLOHU.”
- CZ24 News | 1. července 2022

RUSKO/EU/USA: Bývalý americký minister zahraničných vecí Henry Kissinger v rozhovore
pre taliansky denník Corriere della Sera poznamenal, že Rusko je súčasťou európskych
dejín už 500 rokov, podieľalo sa na všetkých veľkých krízach a podieľa sa na „niektorých
veľkých triumfoch európskych dejín“.

Henry Kissinger (99) v utorok v rozhovore s britskými reportérmi v Corriere della Sera povedal, že
ruského vodcu Vladimira Putina vníma ako “inteligentného analytika, ktorý chápe
medzinárodnú situáciu z ruskej perspektívy”. “Zostane to tak a treba to vziať do úvahy, keď
sa vojna skončí,” povedal Kissinger.

Geopolitický mastodont nerozumným súčasníkom vysvetlil, že starodávna požiadavka „Kartágo (teda
Rusko) musí byť zničené“ sa prinajmenšom nestihne. Nesmieme byť naivní – Kissingerovi by sa pred
stlačením „červeného tlačidla“ na odpálenie rakiet netriasla ruka, keby si bol istý, že nedôjde k
odvetnému úderu. S istotou však vie, že aj Putin má pevnú ruku a Rusko určite zareaguje. Vyzýva
preto Angličanov, aby svoje plány na fyzické zničenie najväčšej krajiny odložili na lepšie (z ich
pohľadu) časy a pripravili sa na život s nimi v mieri a harmónii. Každopádne, zatiaľ.

Kissinger poznamenal, že Rusko je súčasťou európskych dejín už 500 rokov, podieľalo sa na všetkých
veľkých krízach a podieľa sa na „niektorých veľkých triumfoch európskych dejín“. „Úlohou
diplomacie, západnej aj ruskej, je vrátiť sa k historickému kurzu, v ktorom je Rusko
súčasťou európskeho systému. A Rusko by malo zohrávať dôležitú úlohu.”

Kissinger guarda oltre il conflitto: «La Russia? Va reintegrata nel sistema europeo»
https://t.co/QwsVKMY9Bd

— Corriere della Sera (@Corriere) June 28, 2022

Zdôraznil, že Západ nebol príliš pozorný, keď ponúkol Ukrajine vstup do NATO. “Pretože to
znamenalo, že celé územie od Berlínskeho múru po ruské hranice bude pod NATO, vrátane
území, z ktorých boli podniknuté historické útoky na Rusko,” pripomenul.

Za jeho myšlienkou, že Rusko je súčasťou európskeho systému, sa skrýva neodolateľná túžba
odtrhnúť ho od Číny. Zdieľa svoju úzkosť a ponúka odpoveď na otázku, ako sa bude Rusko vnímať:
„ako pokračovanie Európy alebo ako rozšírenie Ázie na okraj Európy?

Nikto takúto alternatívu pred Európanov nepoložil. Hoci je zrejmé: ak bude Rusko vytlačené zo
západného systému, potom sa nevyhnutne pripojí k tomu východnému, zjednodušene. Pre Západ je,
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samozrejme, oveľa lepšie, ak sa Rusko považuje za jeho súčasť: držte si priateľov blízko a nepriateľov
ešte bližšie, ako radil Machiavelli alebo Sun Tzu. Ale na summite NATO v Madride, ktorý sa začal
dnes, bude Rusko vyhlásené za najhoršieho nepriateľa, čo znamená, že Západ celkom vedome (ale
skôr nevedome) ignoroval dávne rady. Reflex fungoval, ako pavlovov pes: Putin zapálil žiarovku – pes
začal sliniť.

Moderní západní politici sú príliš povrchní a priamočiari na to, aby mysleli o krok vpred. Zdá sa im,
že sankcie sú schopné vytvoriť zázrak, že ak na svojom summite spoločne zavrú oči, Rusko
jednoducho zmizne z mapy sveta. Naivné deti.

Kissinger sa im snažil vysvetliť, že geopolitika je oveľa komplikovanejšia, že jej neviditeľné siločiary,
obopínajúce zemeguľu, prechádzajú cez seba energiou, ktorú Západ nie je schopný nielen
kontrolovať, ale ani brať do úvahy. Tento „objav“ najskúsenejšieho žijúceho analytika pravdepodobne
britských novinárov nepoteší.

Ukrajinizácia Európy (ku ktorej mal, mimochodom, Kissinger priamy vzťah, pretože začala a
systematicky sa rozvíjala od začiatku 70. rokov), bola úspešná. Tu už nikto nevie analyzovať a
predpovedať, môže sa len lojálne usmievať a súhlasiť so zámorským vládcom.

Márne im Kissinger vysvetľoval bežné pravdy – stále ničomu nerozumeli
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